
POLIČANY – KUTNÁ HORA 

 Rozšíření dětského hřiště o stůl 

stolního tenisu 



AKTUÁLNÍ VYBAVENÍ HŘIŠTĚ 

- Dětské prolézačky 

- Houpačka  

- Kolotoč  

- Škvárová hrací plocha pro nohejbal,volejbal  

 

  



AKTUÁLNÍ SNÍMKY   



CO CHCEME ZÍSKAT A PROČ ?  

 

V prázdném zatravněném prostoru, který není využíván, bychom rádi provedli zpevnění 

plochy 7x10 metrů zámkovou dlažbou a na polovinu této plochy umístili stůl pro stolní tenis.  

 

Druhá část podkladu by sloužila pro umístění rozkládacího altánu při akcích jako je Dětský 

den. Do budoucna by na této ploše mohl být zbudován altán dřevěný, který by při akcích 

sloužil jako zázemí, popřípadě jako občerstvení. V průběhu roku by mohl být využíván dětmi 

pro hraní třeba stolních her za nepřízně počasí.  

 

Naše městská část Poličany nenabízí moc veřejného prostoru, jen náves( která je zároveň 

dost vytíženou pozemní komunikací) a dětské hřiště, které bylo obnoveno před cca 15 lety. 

Hřiště je osazeno vybavením pro nejmenší do 10 let a hrací plochou pro nohejbal/volejbal. 

Schází jakékoli využití hřiště pro veřejnost od 10-99 let. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



BUDOUCÍ UMÍSTĚNÍ STOLU NA HŘIŠTI 



VIZUALIZACE PO ÚPRAVÁCH 



POPIS PROVEDENÍ 

Bude zapotřebí upravit okolní terén dorovnáním a následné 

vybetonování okrajových obrubníků a usazení zámkové dlažby. 

Místem vede kanalizační stoka, která nikterak dle vyjádřeni VHS nevadí 

pro zbudování zpevněné plochy a umístění stolu pro stolní tenis. 

Na zbudování zpevněné plochy není potřeba stavební povolení, jen 

územní souhlas na žádost vlastníka pozemku, dle vyjádření stavebního 

úřadu. 

Realizaci projektu by nebylo vhodné dělat svépomocí, jelikož bude za 

potřebí terénních úprav a kvalitativně zpracovat dláždění pro co 

nejdelší životnost podkladu. 

 



NÁKLADNOST PROJEKTU  

Cena předpokládaného projektu by se měla pohybovat v rozmezí 
poloviny až třičtvrtě přiřazené sumy, podle nabídek na zhotovení 

zpevněné plochy. Jelikož samotný stůl by stál kolem cca 25 000 

korun. 

Proto si myslím, že cena není v poměru rozpočtu města nikterak 

vysoká a přínos sportovního vyžití obyvatel městské části Poličany a 

hlavně mládeže by tyto vynaložené peníze kompenzoval. 



DĚKUJI ZA POZORNOST 

Projekt zpracoval: Petr Nocar 


